
Art. 41 vragen van de fractie Hilversums Belang inzake Luchtkwaliteit in Hilversumse scholen

De vakbond “Leraren in Actie” heeft een enquête gehouden onder 2200 van haar leden. 
Daaruit is gebleken dat 80% van de leraren op middelbare scholen er niet mee akkoord zijn dat deze 
scholen worden geopend zonder afstandsregels en/of de plicht om een mondkapje te dragen. 
De leraren zijn bevreesd voor de gezondheid van hun leerlingen, van henzelf en van de betrokken 
families.
Begin volgende week begint het nieuwe schooljaar in de Regio Noord w.o. Hilversum valt.

De regering krijgt nog deze week advies over ventilatie, of de gebreken daaraan en daarvan, in alle 
soorten scholen.

Het is bekend dat er in Hilversum relatief veel oude schoolgebouwen met oude of zelfs geen 
luchtbehandelingssystemen zijn. Er is ook niet veel sprake van nieuwbouw met nieuwe moderne 
luchtbehandelingssystemen. 
Het gaat onze fractie voor wat betreft de Hilversumse scholen dan met name om het effect van 
rondvliegende zeer schadelijke aerosolen die zo snel mogelijk naar buiten moeten worden afgevoerd 
en om verse lucht die zo snel mogelijk van buiten moet worden aangevoerd.
Dan is er een veel betere kans dat onze jongeren, onze scholieren, veel minder besmet kunnen 
raken  en het daarna aan anderen kunnen overdragen.

VRAGEN:
Heeft de gemeente een inventarisatie van de luchtkwaliteit en van luchtbehandelingssystemen, of het 
gebrek daaraan, in het algemeen van alle scholen in Hilversum en dan met name in het bijzonder per 
schoolgebouw en eventueel delen daarvan?
Ons gaat het dan m.n. om de al of niet bestaande afvoer van vervuilde lucht respectievelijk de toevoer 
van verse buitenlucht.
Is er een luchtbehandelingssysteem, en  zo ja werkt die met het rondcirculeren van vervuilde lucht of 
met het aanzuigen van verse buitenlucht?
Is er eventueel een mogelijkheid van het doorblazen van de schoollokalen met verse buitenlucht door 
het openzetten van ramen? 

Als er al een inventarisatie op basis van de bovenstaande criteria is dan ontvangen wij die graag zo 
spoedig mogelijk.
Is er nog niet zo’n soort inventarisatie dan vragen wij het College die nochtans uit te laten voeren.
Gezien het belang van de gezondheid onder onze jongeren en het belang van het behoud daarvan zou 
het goed zijn om dat in dat geval spoedig te laten doen.

Wij danken het College alvast voor de reactie op deze vragen.

Fractie Hilversums Belang,
Henk Blok.


